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In een brief van 12 november 2008 (2008Z06578/2008D15365) verzoekt de vaste
Kamercommissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit mij om een reactie op de
informatie op de website van DR over de slachtpremieregeling. Hieronder treft u mijn reactie
aan. 
 
Sinds de invoering van de slachtpremieregeling heeft de controle op het bedrijfsregister bij
fysieke controle jaarlijks voor problemen gezorgd voor een beperkt aantal veehouders. Het
ontbreken van een bedrijfsregister bij een fysieke controle dient namelijk op basis van een
uitspraak van het Europese hof gelijk te worden gesteld aan het weigeren van een controle.
Gezien deze ernstige consequenties hebben DR en de AID begin van dit jaar een actieplan
ontwikkeld om het aantal veehouders dat wordt getroffen (gemiddeld 50 per jaar) terug te
dringen. 
 
Daarbij is een genuanceerd beleid ontwikkeld waarbij veehouders die het bedrijfsregister door
uitzonderlijke, niet verwijtbare omstandigheden niet onmiddellijk kunnen tonen, het
bedrijfsregister op een later tijdstip kunnen overleggen. Voorbeelden van dergelijk situaties
zijn storingen van internetverbinding, stroomstoringen en dergelijke bij gebruik van een
elektronisch bedrijfsregister. Ook moet daarbij worden gedacht aan de situatie waar de voor de
administratie verantwoordelijke persoon niet aanwezig is, niet onmiddellijk terug kan komen
en duidelijk is dat ook niet op afstand (bijvoorbeeld telefonisch) aanwijzingen kunnen worden
gegeven het register alsnog raad te plegen. 
Met dit beleid is ongeveer de helft van het aantal veehouders die niet in staat blijken het
bedrijfsregister te kunnen tonen, geholpen. In de andere gevallen blijven onverkort de
gevolgen van het ontbreken van het bedrijfsregister bij fysieke controle in stand. 
 
Onderdeel van het actieplan is ook dat de sector wordt geïnformeerd over het belang van het
bedrijfsregister voor de slachtpremieregeling. De informatie waar u naar verwijst betreft de
nieuwsbrief die in juni 2008 door DR aan de doelgroep is toegezonden. In deze communicatie
is er bewust voor gekozen om de ernst van het ontbreken van een bedrijfsregister te
benadrukken. Dit met het oog op de forse financiële consequenties voor de veehouder en het
doel het aantal veehouders dat het betreft, terug te dringen.
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